

Title (en)
STRIP OF LABELS.

Title (de)
ETIKETTENBAND.

Title (fr)
BANDE D'ETIQUETTES.

Publication
EP 0451163 A1 19911016 (DE)

Application
EP 90900064 A 19891221

Priority
• DE 3844051 A 19881228
• DE 3925980 A 19890805

Abstract (en)
[origin: WO9007726A1] When foodstuffs are packed in tubular sheaths made of plastic, natural gut or meshes closed by closing machines by means of staples, it is often necessary to insert into the staple a label carrying the necessary inscriptions for the package. In addition, the label must be large enough to carry the necessary inscriptions and have a section which can be gripped by the staple. To this end, a strip of labels (1) is perforated continuously in the direction of transport in order to facilitate transport, and has between the labels (5) a tapered section (4) of sufficient length so that it can be seized and gripped by the staple (7) after being detached from the preceding label.

Abstract (fr)
Lors de l'emballage de denrées alimentaires dans des enveloppes tubulaires en matière plastique, en boyaux naturels ou en filets fermés par de machines de fermeture au moyen d'agrafes, il faut souvent ajouter à l'agrafe de fermeture une étiquette pourvue des inscriptions requises concernant l'emballage. En outre, une telle étiquette doit pouvoir recevoir suffisamment d'inscriptions et présenter une section qui puisse être saisie par l'agrafe de fermeture. A cet effet, une bande d'étiquettes (1) est perforée en continu dans le sens du transport, pour faciliter le transport, et présente entre les étiquettes (5) une section rétrécie (4) suffisamment longue pour pouvoir être saisie et serrée par l'agrafe (7) après avoir été séparée de l'étiquette antérieure.

IPC 1-7
G02F 3/02; **G09F 3/14**

IPC 8 full level
G09F 3/02 (2006.01); **G09F 3/14** (2006.01)

CPC (source: EP US)
G09F 3/0286 (2013.01 - EP US); **G09F 3/14** (2013.01 - EP US); **Y10T 428/15** (2015.01 - EP US); **Y10T 428/24273** (2015.01 - EP US); **Y10T 428/24322** (2015.01 - EP US); **Y10T 428/24752** (2015.01 - EP US); **Y10T 428/24777** (2015.01 - EP US)

Citation (search report)
See references of WO 9007726A1

Designated contracting state (EPC)
CH DE ES IT LI NL

DOCDB simple family (publication)
WO 9007726 A1 19900712; AU 4755890 A 19900801; AU 627814 B2 19920903; DE 3925980 A1 19900705; DE 3925980 C2 19901213; EP 0451163 A1 19911016; US 5300344 A 19940405

DOCDB simple family (application)
DE 8900782 W 19891221; AU 4755890 A 19891221; DE 3925980 A 19890805; EP 90900064 A 19891221; US 72048691 A 19910621